
 

 

 
 

Referat fra bestyrelsesmøde, Torsdag 6.nov 2014 
 
Tagprojekt 
Ifølge tidsplanen vil overbygningen blive flyttet til fase 2 omkring uge 48. Derefter begyndes nedrivning på 
fase 2 og pålægning af tegl, fase 1. Indtil videre har de eneste uforudsete problemer været en del asbest-
sanering og komplet udskiftning af altanværn til kvistene i stedet for sandblæsning og renovering. Til 
gengæld har vi fået en aftale om energitilskud takket være den ekstra isolering. 
 
Kælderrum 
Projektet med at identificere alle kælderrum er ved at være afsluttet. Vi har nu ledige rum igen, og for dem 
der kun har eet kælderrum til rådighed, er det nu muligt at leje et ekstra. Kontakt bestyrelsen@duevej.dk. 
 
Havemøbler/grills 
Vi vinter-opbevarer foreningens havemøbler og grills i fyrrummet. Private grills er sat ved skraldestativet. Har 
du selv en grill derude, beder vi dig om at sætte den i dit kælderrum over vinteren. 
 
Byggeaffald 
Vores vicevært, Simon, har været nødt til at køre en ganske stor portion byggeaffald til genbrugs-stationen. 
Det er beboernes eget ansvar og forpligtelse at afskaffe byggeaffald og særdeles ufint og uacceptabelt bare 
at efterlade det ved storskrald. Har du fremover håndværkere, så giv dem besked om, at privat byggeaffald 
IKKE må efterlades ved vores storskrald. Det har kostet foreningen 1.580,- at få affaldet kørt væk! 
 
Næste bestyrelsesmøde Torsdag 11.dec 2014 
 
 
 
 

 


